



"A Lionized Best-selling Authoress: Vera Brittain Lectures in the United States"

Content:

In 1934, after the sensational success of Testament of Youth, Brittain embarked on a nine-week lecture tour by train through 18 of the United States. The strain was exorbitant, especially so for a British lecturer. Many other celebrities had failed before her, but she was ready to adapt to what was expected from her and hence her tour became triumphant. She did not just read from her books, but delivered a personal plea for pacifism which moved her American audience immensely. Perhaps more importantly still, she openly acknowledged that by entering the First World War in 1918 the United States had saved the British Army from defeat.

Inhalt:

"Eine gefeierte Bestsellerautorin: Vera Brittain's Vortragsreise durch die USA"

Nach dem Sensationserfolg von Testament of Youth schiffte Brittain sich 1934 für eine neunwöchige Vortragsreise durch 18 Staaten der USA ein. Die Anstrengung war gewaltig, insbesondere für britische Vortragende. Viele andere Berühmtheiten vor ihr waren gescheitert, aber da sie bereit war, sich den Gegebenheiten anzupassen, wurde ihre Tour ein triumphaler Erfolg.

Sie las nicht nur aus ihren Büchern vor, sondern trug einen dringenden persönlichen Appell für Pazifismus vor, der ihre amerikanische Zuhörerschaft zutiefst berührte. Vielleicht noch wichtiger war ihre öffentliche Anerkennung der Tatsache, dass die USA durch ihren Eintritt in den Ersten Weltkrieg 1918 die britische Armee vor der Niederlage bewahrt hatte.